
1/5

5 srpna, 2024

Profesor v přímém přenosu prohlásil, že takzvaná „Covid
vakcína“ sterilizuje 60 – 70% populace (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/08/profesor-v-primem-prenosu-prohlasil-ze-takzvana-covid-vakcina-sterilizuje-60-70-
populace-video

V Evropě snad nenajdete zemi, kde by se nezamýšleli nad tím, proč
zaznamenávají rekordně nízkou porodnost. Zástupné důvody jsou
různé, většinou korporátní média a takzvaní „odborníci“ zmiňují některý
z aktuálních problémů dané země – u nás bylo možné zaznamenat
zdůvodnění jako inflace, mizerná vláda či nezájem mladých o děti.

Nicméně tyto „vnitřní“ problémy by mohly být brány do úvahy, pokud by
se problém rekordně nízké porodnosti týkal výhradně několika málo
zemí a ne tak velkého počtu. Propad porodnosti je hlášen téměř všude
– snad vyjma subsaharské Afriky.

Pak je samozřejmě zapotřebí hledat něco, co všechny země v
rekordním populačním úpadku spojuje. Tím „něčím“ je samozřejmě
očkovací mánie z let minulých – tedy zejména z roku 2021 – 22, což se
na porodnosti projevilo zejména v roce 2022 – 23 a situace bude
samozřejmě i nadále obdobná.

To je v souladu s tím, co říká i zkušený odborník, který byl sám při
vývoji takzvaných „covid vakcín.“ Sir John Bell, který byl při vývoji
oxfordské vakcíny, je tak dalším z vývojářů těchto „vakcín,“ který před
nimi varuje. Prvním byl dr. Robert Malone.

Vakcína proti Covidu byla navržena tak, aby sterilizovala masy a
vylidnila svět, podle vynálezce nešťastné Oxfordské vakcíny proti
Covidu.

Zatímco mainstreamová média nadále slouží svým pánům a potlačují
pravdu, vystupují vysoce postavení informátoři, aby odhalili, co vědí o
tom, co se skutečně dělo v zákulisí během plandemie.
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Profesor Sir John Bell, vývojář oxfordské vakcíny, prozradil skutečný
účel mRNA vakcín, které byly propagovány a distribuovány lidmi jako
Anthony Fauci a Bill Gates, a které byly distribuovány miliardám lidí po
celém světě, když jejich autoritářské vlády nařídily očkování.

Během zdánlivě rutinního rozhovoru v britské televizi se profesor Bell
prořekl v ohromujícím odhalení, které potvrdilo to, co mnozí z nás celou
dobu věděli.

Na světě je příliš mnoho lidí a vakcíny byly navrženy tak, aby  vylidnily
svět na úroveň přijatelnou pro elity.

Podle Bella jsou vakcíny Covid v procesu sterilizace 60 až 70 %
světové populace.

Ten okamžik je neskutečný, když Bell mluví, nevšímá si živého vysílání,
ale ve tváři svého kolegy se setká s výrazem naprosté hrůzy a paniky.

Doporučuji se na to ve videu podívat, i když neumíte anglicky. To
zděšení jeho kolegy, když si v hrůze zakryje ústa poté, co se o
depopulaci profesor zmíní, stojí za to (video – čas cca 1:55).

Vysílání bylo přerušeno, profesor Bell už nikdy nebude smět vystupovat
v mainstreamových médiích, ale škoda byla způsobena.

Šokující přiznání vyvolalo celosvětové pobouření a strach.

Dalo se také opět za pravdu takzvaným „konspiračním teoretikům.“

Zatímco mainstreamová média nadále popírají to, co většina z nás
může vidět na vlastní oči, celosvětová populace prudce klesá, protože
kampaň masové sterilizace zabírá.

Očekává se, že Řecko se stane první zemí, která utrpí „populační
kolaps,“ protože náhlá a neočekávaná úmrtí pokračují v celé zemi,
zatímco porodnost klesla na úroveň nižší, než odborníci dříve
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považovali za možné.

Není náhodou, že Řecko patřilo k nejpřísnějším zemím světa, pokud
jde o trestání těch, kteří odmítli takzvané Covid očkování.

Mezitím v téměř plně proočkované Austrálii dosáhly infarkty rekordní
úrovně všech dob.

Možná proto tento týden australská vláda redigovala každé jedno slovo
na každé stránce dlouho očekávané zprávy o dávkových testech
vakcín mRNA proti Covidu, které jí soud nařídil zveřejnit pro veřejnost.

Nejznepokojivější je, že k mnoha srdečním zástavám v Austrálii nyní
dochází u velmi malých dětí.

Srdeční infarkty a sterilizace populace jsou pouze špičkou ledovce,
pokud jde o taktiku, kterou elita nasazuje, aby dosáhla svého
stanoveného cíle extrémní depopulace.

Nejnovější údaje z americké CDC ukazují, že roste i novorozenecká a
kojenecká úmrtnost.

Míra kojenecké úmrtnosti v USA po zavedení vakcíny Covid prudce
vzrostla, podle údajů, které minulý týden zveřejnilo americké Středisko
pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC).

Kojenecká úmrtnost je jedním z nejdůležitějších ukazatelů, které
máme, a od roku 1995, kdy byly zahájeny konzistentní záznamy, v USA
meziročně klesala.

Čísla kojenecké úmrtnosti od roku 2022, rok po zavedení vakcíny, však
tento klesající trend zásadním způsobem zvrátila, což šokovalo
výzkumníky a zdravotnický personál.
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Amanda Jean Stevensonová, demografka a odborná asistentka
sociologie na University of Colorado Boulder, viděla data zveřejněná
CDC a byla výsledky zděšena.

Řekla: „Musíme vidět, jak tato čísla klesají – a rychle – protože jsou
příliš vysoká.“

Dokud však budou mocnosti infiltrovány a zkorumpovány Big
Pharmou a globální elitou, nedočkáme se žádného pokroku.

Ale lidé ve světě se probouzejí do zkorumpovaného systému a ve
stěně ticha vybudované spoluúčasti mainstreamových médií se
objevují trhliny.

Německo bylo v posledních měsících zdrojem řady bombových
odhalení, která zcela vyvrátila oficiální narativ rozšiřovaný globální
elitou o pandemii Covidu.

Nedávno unikly neredigované vládní dokumenty, které odhalily, že
německá vláda věděla, že vakcíny Covid-19 mRNA jsou naprosto
neúčinné v ochraně proti Covidu, než je zavedla mezi desítky milionů
občanů.

Ale je to ještě horší. Vláda také věděla, že jsou škodlivé. Proč je tedy
dali svým vlastním lidem?

Podle vládních dokumentů byli pod tlakem společnosti Pfizer a
klíčových světových osobností . Nyní lidé povstávají a požadují, aby
vláda vydala formální omluvu za jejich zločiny během pandemie.

Vzhledem k závažnosti zločinů proti lidskosti spáchaných během
plandemie nebude omluva stačit. Mnoho lidí také podává trestní
oznámení na německé politiky a takzvané „odborníky.“
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Podle vlastních údajů německé vlády k žádné pandemii vůbec nedošlo
– šlo pouze o psychologickou operaci na vojenské úrovni, která měla
vymýt mozky masám, aby přijaly experimentální vakcínu s
katastrofálními následky.

Paul Schreyer a časopis Multipolar zahájili žádost o svobodu informací
a poté žalobu proti německé vládě, aby je donutili konečně zveřejnit
tajné dokumenty.

Jak vysvětluje profesor Homburg, výsledky jsou ohromující a
představují naprosté ospravedlnění pro každého, kdo odvážně
zpochybňoval narativ o lockdownech, rouškách a očkovací povinnosti.

Tato fakta jsou usvědčující a dokazují, že oficiální narativ o Covidu,
prosazovaný světovými vládami a mainstreamovými médii, je zcela
falešný.

Postupně je tak odhalována jedna lež za druhou.

Chtějí, abychom odpustili a zapomněli, ale my nesmíme dovolit…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 14 Průměrně: 5]

 
 


